
Zápis Komise sportu, mládeže a volnočasových aktivit 

 

Číslo jednání:   2/2023  

Datum konání:   29. 3. 2023  

Předsedající:   Mgr. Jiří Ammer 

Přítomni:   Dominik Urich, Roman Říha, Jaromír Hukal, Svatopluk Malina, Mgr. Jan Kittler 

Nepřítomni:  Bc. Jiří Šebek, Matěj Čipera, Mgr. Klára Hlaváčková 

Hosté:   Bc. Jaroslav Kočí 

  

Tajemník/Zapisovatel:  Bc. Veronika Jáně 

 

Jednání Komise sportu, mládeže a volnočasových aktivit se uskutečnilo dne 29.3.2023 v budově Úřadu 

MČ Praha 20, Jívanská 635. Jednání zahájil předseda pan Mgr. Jiří Ammer v 17.00 hod. 

Body jednání: 

 

➔ INFORMACE OD RADNÍHO PRO SPORT – J. KOČÍHO 

• Výstavba tělocvičny – zahájení v 1. polovině roku 2023 

• Turnaj amatérských fotbalistů od 3. tříd počernických základních škol ve spolupráci  

s SC Xaverov 

• Parkour – otvíračka květen 2023 ve spolupráci s místním kroužkem parkouristů (osloví V. Jáně) 

• Pumptrack – již otevřený veřejnosti, otvíračka květen 2023 

• Květen 2023 – tradiční setkání trenérů ve Chvalské stodole 

• Proběhla instalace 6 ks cyklo stanic. 

 

➔ INDIVIDUÁLNÍ DOTACE z rozpočtu Městské části Praha 20 na rok 2023. Komise projednala  

7 žádostí a navrhla schválení dotací. 

 

1. Josef Ptáček, ml. 

Komise doporučuje vyhovět žádosti o individuální dotaci v oblasti sportu a navrhuje poskytnout 

dotaci ve výši 33 000 Kč. 

2. Martina Ptáčková 

Komise doporučuje vyhovět žádosti o individuální dotaci v oblasti sportu a navrhuje poskytnout 

částku ve výši 33 000 Kč. 

3. Adam Pilc 

Komise doporučuje vyhovět žádosti o individuální dotaci v oblasti sportu a navrhuje poskytnout 

částku ve výši 30 000 Kč. 

4. BikeRanch Team 

Komise doporučuje vyhovět žádosti o individuální dotaci v oblasti sportu a navrhuje poskytnout 

částku ve výši 100 000 Kč. 



 

5. Lenka Malá 

Komise doporučuje vyhovět žádosti o individuální dotaci v oblasti sportu a navrhuje poskytnout 

dotaci ve výši 50 000 Kč. 

6. Basketbal Sokol Horní Počernice 

Komise doporučuje vyhovět žádosti o individuální dotaci v oblasti sportu a navrhuje poskytnout 

dotaci ve výši 100 000 Kč. 

7. TJ Sokol Horní Počernice 

Komise doporučuje vyhovět žádosti o individuální dotaci v oblasti sportu a navrhuje poskytnout 

dotaci ve výši 900 000 Kč. 

➔ PROGRAM TRENÉŘI VE ŠKOLE 

V. Jáně informovala o aktuální situaci. V této chvíli proběhlo jednání se všemi řediteli místních 

základních škol, ředitelé souhlasili se zapojením do programu. Osloveni byli místní sportovní 

spolky se zájmem o zapojení se. Šest trenérů potvrdilo zájem. V dubnu proběhne schůzka se 

zakladatelem Trenérů ve škole – Antonínem Barákem, řediteli škol, trenéry o nastavení 

spolupráce. 

 

➔ RŮZNÉ 

S. Malina (SC Xaverov) předložil FA, kde poukázal na vysoké měsíční nájemné včetně energií – 

pronájem 33 190,-, elektřina, vodné, stočné, ohřev, vytápění 26 800,-. Komise bere informaci na 

vědomí a částka ji velmi překvapila. 

V. Jáně informovala o sportovní akci, pořádané městskou částí – Počernice v pohybu. Akce se 

uskuteční 23.9.2023. 

Předseda komise J. Ammer navrhuje: „Jakmile dostane komise k dispozici schválenou částku na 

sport, do dvou měsíců budou osloveni místní spolky a jejich požadavky budou projednány 

v jednom termínu, který komise doporučuje stanovit na 2 měsíce po této informaci. Po tomto 

termínu bude možnost žádat pouze o dotaci na jednorázovou akci, maximálně však do výše 4% 

z rozpočtované částky.“ 

 

Pan předseda poděkoval všem přítomným za účast a v 18.15 hod. jednání komise ukončil. Pozvánka  

s termínem příštího jednání bude členům včas zaslána. 

 

Mgr. Jiří Ammer, předseda komise  


